
Extrainsatt styrelsemöte 2010-11-04 

Närvarande: Mats Sjöberg, Lennart Linnerstedt, Staffan Hed, Marie Binglöv, Marie 

Cederkrok, Carl Ragnarsson, Gun Karlsson, Magnus Berg, Tommy Andersson. 

1. På detta möte diskuterades enbart de förslag på investeringar för lokalen som 

Tommy har tagit fram. Styrelsen godkände enhälligt att vi skulle köpa in den 

reception som de hade hittat samt all den tekniska utrustningen som Tommy ansåg 

att klubben behövde. Dock tyckte styrelsen att det inte var nödvändigt att köpa in 2st 

mini-laptops för hantering av ramasändningar+bridgebio. I paketet ingick bl.a. 2st 

ljusstarka och tysta projektorer att ha ute i spellokalen och en lite mindre till 

kurslokalen. Till dessa kommer flera små datorer för att hanteringen ska bli så smidig 

som möjligt. Tommy fick i uppgift att installera och dra kablar. 

 


